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PROTOKÓŁ Nr LII/18 

z sesji RADY GMINY ŻURAWICA 

odbytej w dniu 11 czerwca 2018 r. 

 

1. Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

2. Czas trwania sesji od godz. 900 do godz. 1130 

 

Ad. punktu 1 – Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Józef Pukajło otworzył pięćdziesiątą drugą sesję VII kadencji Rady 

Gminy Żurawica, która odbywała się w budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 1 w Żurawicy ul. Ojca 

Św. Jana Pawła II 194. 

Powitał wszystkich radnych i zgromadzonych gości. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji udział bierze 12 radnych, co 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Nieobecni byli Radni: Wacław Szozda, Agnieszka 

Ustrzycka, Ryszard Wojtowicz. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sali obrad znajduje się Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Wyszatycach Beata Oś-Oziembłowska, z grupką uczniów tej szkoły, która zwróciła się z prośbą 

o umożliwienie zaprezentowania na dzisiejszym posiedzeniu rady, krótkiej prezentacji o realizacji projektu 

pod nazwą „Jak za dawnych lat”. Przewodniczący Rady poprosił Panią Dyrektor o uzasadnienie swej prośby. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wyszatycach Beata Oś-Oziembłowska poinformowała o powodach 

i sposobie realizacji projektu edukacyjnego realizowanego przez uczniów siódmej klasy szkoły podstawowej, 

drugiej i trzeciej klasy gimnazjum pod nazwą „Jak za dawnych lat” oraz poprosiła o możliwość przedstawienia 

krótkiej prezentacji z podejmowanych w zakresie tego projektu działań. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego 

przedstawienia prezentacji z realizacji projektu pod nazwą „Jak za dawnych lat”. W wyniku głosowania przy 

12 głosach za, rada przyjęła do porządku obrad punkt dotyczący prezentacji z realizacji projektu edukacyjnego 

pod nazwą „Jak za dawnych lat”. 

 

Ad. punktu 2 – Przedstawienie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Prezentacja z realizacji projektu pod nazwą „Jak za dawnych lat”. 

4. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji Rady Gminy.  

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żurawica 

na lata 2016-2022, 

- w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych, 

- w sprawie dopłat do grupy taryfowej zaopatrzenia w wodę, 

- zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia służebności gruntowej przejazdu i przechodu 

przez nieruchomość położoną w obrębie ewidencyjnym Kosienice, stanowiącą własność 

Gminy Żurawica, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 1642/20 o powierzchni 0,12 ha, 

położonej w miejscowości Żurawica od Parafii Rzymskokatolickiej pw. NP NMP 

w Żurawicy, 

 w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Inicjatyw Oświatowych 

w Wyszatycach, 

- w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Żurawica, 
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- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2018 r. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania dotyczące przedstawionego 

porządku obrad. Przy braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

przedstawionego porządku obrad. W wyniku głosowania przedstawiony porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie (12 głosów za). 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. punktu 3 – Prezentacja z realizacji projektu pod nazwą „Jak za dawnych lat”. 

 

Przewodniczący Rady poprosił uczniów Szkoły Podstawowej w Wyszatycach o przedstawienie 

prezentacji. 

Uczniowie Szkoły Podstawowej w Wyszatycach przedstawili prezentację multimedialną, wspartą 

wypowiedziami słownymi uczniów opisującymi prezentowane działania. Prezentacja wzbudziła duże 

zainteresowanie i zaciekawienie zebranych. 

Przewodniczący Rady podziękował uczniom Szkoły Podstawowej w Wyszatycach za przedstawienie 

prezentacji i pogratulował pomysłu i sposobu realizacji tego projektu. W związku ze zbliżającymi się 

wakacjami, złożył również życzenia udanego wypoczynku wakacyjnego dla wszystkich uczniów. 

 

Ad. punktu 4 – Przyjęcie protokołów z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że mamy do przyjęcia protokół z L sesji z dnia 26 kwietnia 2018 r. 

i LI sesji nadzwyczajnej z dnia 17 maja 2018 r. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub 

pytania do przedłożonego protokołu z L sesji, a przy braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia 

protokołu nr L/18 z sesji z dnia 26 kwietnia 2018 r. Protokół został przyjęty przy 12 głosach za. Następnie 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi lub pytania do przedłożonego protokołu z LI 

sesji, a przy braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu nr LI/18 z sesji z dnia 17 maja 

2018 r. Protokół został przyjęty przy 12 głosach za. 

 

Ad. punktu 5 – Informacja Wójta Gminy o pracy między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło poprosił o przedstawienie przez Wójta Gminy Żurawica Krzysztofa 

Składowskiego informacji o pracy między sesjami. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski przedstawił informację o pracy między sesjami. Informacja stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Józef Pukajło podziękował Wójtowi za przedłożoną informację oraz zapytał, czy 

radni mają jakieś pytania do przedstawionej informacji. 

Radny Maciej Gałuszka zapytał czy w ostatnim czasie niebyły rozstrzygnięte nabory wniosków na 

realizację kanalizacji w tym miedzy innymi naszego wniosku dotyczącego Żurawicy Górnej 

ul. Wyszyńskiego, Maćkowic i Kosienice? Jeżeli tak, to, z jakim skutkiem? 

Sekretarz Gminy poinformował, że na stronie Urzędu Marszałkowskiego zamieszczona została lista 

rankingowa projektów, gdzie nasz projekt znalazł się na dwudziestej pozycji listy rezerwowej. Zależnie od 

następnego etapu postępowań, czyli rozstrzygnięć w zakresie wykonawstwa poszczególnych zadań 

wybranych do realizacji i podpisywania umów w tym zakresie możliwe będzie ewentualne realizowanie zadań 

z listy rezerwowej. Nasza odległa pozycja na liście rankingowej nie pozostawia wielkich nadziei na 

otrzymanie dofinasowania. Wniosek nasz przeszedł pozytywna ocenę formalną, lecz uzyskana punktacja 

według kryteriów ocenie merytorycznej w tym naborze, pozwoliła naszemu wnioskowi zajęcie pozycji 

jedynie na liście rezerwowej. 

Radny Witold Beer zapytał czy istnieje jakieś opóźnienie w realizacji modernizacji i rozbudowy 

oczyszczalni ścieków w Orzechowcach. 
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Sekretarz Gminy poinformował, że niema żadnych opóźnień w realizacji tej inwestycji szereg prac jest 

zrealizowanych z wyprzedzeniem oraz trwa rozruch technologiczny tej instalacji oczyszczającej ścieki. 

Przy braku kolejnych wniosków i pytań Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Ad. Punktu 6 – Podjęcie uchwał. 

 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żurawica na lata 

2016-2022. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w Gminnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żurawica na lata 2016-2022, Sekretarza Gminy Ryszarda 

Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił powody i zakres zmian 

wprowadzonych do „Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Gminy Żurawica na lata 2018 – 2022”. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały i przy 

pozytywnych opiniach Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa i Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Społecznych, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w Gminnym Programie Rewitalizacji dla Gminy Żurawica na lata 2016-2022. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/344/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych, 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych, Sekretarza Gminy Ryszarda 

Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i omówił powody ponownego podjęcia tej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały i przy 

pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa i Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Spraw Społecznych, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/345/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie dopłat do grupy taryfowej zaopatrzenia w wodę, 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie dopłat do grupy taryfowej 

zaopatrzenia w wodę, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i wyjaśnił, że powodem podjęcia tej 

uchwały jest zmiana sposobu zatwierdzania taryf i podmiotu zatwierdzającego taryfy oraz zmiana 

nazewnictwa grup taryfowych. Poziom jak i zakres dopłaty nie ulegają zmianie. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do zaprezentowanego 

projektu uchwały. 

Radny Zdzisław Chytła przypomniał, że przyjęto uprzednio zasadę stopniowego schodzenia z dopłat 

i dojścia do samo finasowania się zakładu. Obecnie taryfa została obniżona decyzją zewnętrzną na bazie 

przedłożonej kalkulacji przez kierownika naszego zakładu wodociągowo-kanalizacyjnego. Może to rodzić 
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stwierdzenia, że dopóki rada zatwierdzała taryfy to one nie spadały, a gdy kompetencja ta została przekazana 

do „Wód Polskich” taryfa ta została obniżona. Mamy więc obecnie sytuację, że cena dostarczanej wody spada, 

a dopłaty pozostają na dotychczasowym poziomie. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski wyjaśnił, że jak już wiele razy to podkreślano, gdy będziemy 

zaopatrywać w wodę mieszkańców z własnych ujęć, będzie to sytuacja pozwalająca na obniżenie jej ceny 

i w miarę realnie ją kształtować w dłuższym okresie. Zakup znacznej ilości wody z PWIK-u w Przemyślu 

pozbawia nas takiej możliwości i wprowadza duży element niepewności, co do poziomu kształtowania się cen 

wody w krótkiej jak i w dłuższej perspektywie. Składane uprzednio obietnice dotyczące obniżenia cen wody 

stają się obecnie faktem i to obecna decyzja rady o utrzymaniu dopłaty do taryfy na dotychczasowym poziomie 

i przyjęcie tego projektu uchwały pozwoli zrealizować tą obietnicę. Docelowo, gdy uda nam się uruchomić 

magistralę wodną z Wyszatyc, PWIK Przemyski będzie traktowany jedynie, jako rezerwowe źródło zasilania 

w wodę na wypadek sytuacji kryzysowych, ceny wody będą pod pełną naszą kontrolą i ich kształtowanie nie 

będzie obarczone dużą niepewnością. 

Radny Leszek Cichy przypomniał, że w obecnym roku i kadencji rady mamy sytuację z dwoma sposobami 

kształtowania i zatwierdzania taryf w obu przypadkach kalkulację przygotowywał zakład, lecz w jednym 

zatwierdzała taryfy rada, obecnie w drugim „Wody Polskie”. Faktyczny wpływ radnych na kształtowanie się 

taryf dla mieszkańców, to jedynie uchwalenie lub nieuchwalenie dopłat do tych taryf. 

Przewodniczący Rady przy braku dalszych głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej 

uchwały, a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie dopłat do grupy taryfowej zaopatrzenia w wodę. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/346/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia służebności gruntowej przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość położoną w obrębie ewidencyjnym Kosienice, stanowiącą własność Gminy Żurawica, 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia służebności gruntowej przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w obrębie 

ewidencyjnym Kosienice, stanowiącą własność Gminy Żurawica, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda 

Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i wyjaśnił przyczyny konieczności podjęcia 

tej uchwały i omówił zakres wprowadzonej zmiany. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia służebności gruntowej przejazdu i przechodu przez 

nieruchomość położoną w obrębie ewidencyjnym Kosienice, stanowiącą własność Gminy Żurawica. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/347/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 1642/20 o powierzchni 0,12 ha, położonej 

w miejscowości Żurawica od Parafii Rzymskokatolickiej pw. NP NMP w Żurawicy. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie działki nr 1642/20 o powierzchni 0,12 ha, położonej w miejscowości Żurawica od Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. NP NMP w Żurawicy, Sekretarza Gminy Żurawica Ryszarda Kosteleckiego. 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt przedmiotowej uchwały i wyjaśnił przyczyny podjęcia tej uchwały 

oraz na wyświetlonej mapie wskazał położenie działki będącej ul. Koszuckiego w Żurawicy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej uchwały, 

a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod głosowanie 
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projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działki nr 1642/20 o powierzchni 0,12 

ha, położonej w miejscowości Żurawica od Parafii Rzymskokatolickiej pw. NP NMP w Żurawicy. 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/348/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

6) w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Inicjatyw Oświatowych 

w Wyszatycach. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia pożyczki 

długoterminowej Stowarzyszeniu Inicjatyw Oświatowych w Wyszatycach, Skarbnika Gminy Żurawica 

Natasze Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Inicjatyw Oświatowych w Wyszatycach i omówiła powody jej 

podejmowania. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś z radnych ma jakieś pytania lub uwagi do 

projektu procedowanej uchwały. 

Radny Powiatowy Józef Zubik w imieniu Stowarzyszenia Inicjatyw Oświatowych w Wyszatycach 

zapytał, dlaczego jest to pożyczka długoterminowa? 

Skarbnik Gminy Żurawica wyjaśniła, że spłata pożyczki może nastąpić w przyszłym roku budżetowym, 

co powoduje konieczność zakwalifikowania tej pożyczki, jako długoterminowej. Umowa przewidywać będzie 

możliwość wcześniejszej spłaty pożyczki i nie wywoła to żadnych negatywnych skutków. 

Radny Zdzisław Chytła poprosił o szersze wyjaśnienie powodów udzielania tej pożyczki, zapytał, na co 

będzie ona przeznaczona i z czego zostanie spłacona? Czy nie lepiej byłoby sfinansować z budżetu budowy 

tego placu zabaw zamiast udzielać pożyczkę. 

Skarbnik Gminy Żurawica wyjaśniła, że środki te są przeznaczone na wyprzedzające finansowanie 

realizacji przedsięwzięcia do czasu uzyskania przez Stowarzyszenie zwrotu poniesionych wydatków 

z przyznanego mu dofinasowania na realizację budowy placu zabaw. Stowarzyszenie uzyska na realizację 

tego zadania zaliczkę, lecz w kwocie niewystarczającej na pełną jego realizację pozostała kwota uzyskanej 

dotacji będzie rozliczana w formie refundacji poniesionych wydatków i ta właśnie część wydatków okresowo 

będzie finansowana udzielaną pożyczką. 

Radny Powiatowy Józef Zubik dodał, że Stowarzyszenie nie otrzymało 100% dofinasowania i musiało 

wnieść do realizacji tego zadania wkład własny w kwocie 12 000 zł. Ten plac zabaw będzie służył całej 

społeczności Wyszatyc i będzie przekazany Gminie, dlatego włożone środki pozyskane przez Stowarzyszenie 

ze swoich działań statutowych i uzasadnionym byłoby przy przychylności rady w przyszłości zrefundować 

ten wniesiony wkład własny. 

Skarbnik Gminy Żurawica wyjaśniła, że można byłoby dofinansować wkład własny stowarzyszenia 

z budżetu bez konkursu, gdyby realizacja przedsięwzięcia zamknęła się w okresie trzech miesięcy i nie 

przekroczyła kwoty 10 000 zł. Z tego powodu nie można było przekazać środków na realizację tego zadania. 

Przy dalszym prężnym działaniu Stowarzyszenia będzie jednak wiele możliwości dofinansowania jego 

działania, a rada i wójt na pewno wesprze podejmowane nowe inicjatywy działań. 

Wójt Gmin dodał, że przy składaniu wniosków do LGD w tym okresie stowarzyszanie były preferowane 

i uzyskiwały lepszą punktację przy ocenie wniosków, co zapewniało im łatwiejszy dostęp do uzyskania 

takiego dofinasowania. Gmina również składała wnioski do tego naboru, lecz nie uzyskała dofinasowania 

i realizacja trzech placów zabaw sfinansowana została w całości ze środków budżetowych. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Marek Jaremczuk stwierdził, że na terenie gminy mamy dużo 

stowarzyszeń, ale tych prężnie działających jest niewiele. Stowarzyszenie w Wyszatycach jest w grupie tych 

prężnie działających. Przy obieździe placówek oświatowych przez komisję oglądaliśmy przygotowane już 

miejsce gdzie usytuowany będzie ten plac zabaw. Inicjatywa ta jest bardzo cenna, forma udzielenia pożyczki 

jest bezpiecznym rozwiązaniem. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów zamknął dyskusję nad projektem przedmiotowej 

uchwały, a przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Oświatowych w Wyszatycach. 
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W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/349/18 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

7) w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy Nataszę 

Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przystąpiła do przedstawiania projekt uchwały 

w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Żurawica. 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny o nieczytanie załączników tabelarycznych do tej uchwały 

a jedynie omówienie wprowadzonych w nich zmian. Następnie poddał pod głosowanie przedstawiony 

wniosek formalny i przy 12 głosach za uzyskał on aprobatę. 

Skarbnik Gminy Żurawica omówiła wprowadzone zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Żurawica. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady przy braku głosów zamknął dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 

Przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał przedstawiony 

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Żurawica pod 

głosowanie. W wyniku głosowania przy 12 głosach za, uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/350/18 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Skarbnika Gminy Nataszę 

Pomykalską. 

Skarbnik Gminy Żurawica Natasza Pomykalska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2018 r. 

Zmienia się plan dochodów budżetowych poprzez ich zwiększenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 

106 196,00 zł. Zmienia się plan wydatków budżetowych poprzez ich zwiększenie w różnych działach 

i rozdziałach o kwotę 267 656,00 zł i zmniejszenie w różnych działach i rozdziałach o kwotę 161 460,00 zł. 

Zwiększa się przychody budżetu o kwotę 27 000,00 zł w tym: 

- § 950 „Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy" w kwocie 27 000,00 zł. 

Zwiększa się rozchody budżetu o kwotę 27 000,00 zł w tym: 

- § 991 "Udzielone pożyczki i kredyty" w kwocie 27 000,00 zł. 

W uchwale Nr XLV/307/17 Rady Gminy Żurawica z dnia 28 grudnia 2017 r. Uchwała budżetowa Gminy 

Żurawica na 2018 rok w § 8 w dziale 010 "Rolnictwo i łowiectwo" w rozdziale 01010 "Infrastruktura 

wodociągowa i sanitacyjna wsi" w paragrafie 6050 "Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych" nazwę 

zadania " Budowa sieci wodociągowej w Gminie Żurawica wraz z ciągami uzupełniającymi" zmienia się na 

"Budowa urządzeń wodociągowych na terenie Gminy Żurawica". 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Witold Beer zapytał o działki wskazane w zmianach w budżecie: 1686/3, 1685/2, 1316/327, 3/30, 

których dróg one dotyczą? 

Radny Leszek Cichy odpowiedział działka 3/30 to ulica boczna od ulicy Wojska Polskiego - dojazdowa 

do parku, działka 1316/327 to krótka uliczka przed dyrekcją kolei na Żurawicy Rozrządowej, działki 1686/3, 

1685/2 to ul. Wapowskiego obok GS-u dojazd do rampy kolejowej. Dodatkowo radny wyjaśnił, że w budżecie 

był zapisany wydatek dotyczący ul. Kwiatowej w kwocie 15 000 zł, z zamysłem uzyskania jakiegoś 

dofinasowania do realizacji tego zadania. Po sporządzeniu kosztorysu na to zadanie za ta kwotę można byłoby 

zrealizować jedynie odcinek o długości niespełna 50 mb. Na prośbę mieszkańców między innymi 

korzystających z ul. Wapowskiego, której stan jest o wiele gorszy od ul. Kwiatowej, zdecydowano się na 

realizację innych odcinków dróg niż uprzednio planowano w celu lepszego wykorzystania możliwych do 

zagospodarowania środków. Jest to przesunięcie środków z zadania dotyczącego ul. Kwiatowej. 

Radny Witold Beer zapytał o dokładane środki do ul. 2 Pułku Pancernego. 
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Radny Marek Jaremczuk stwierdził, że ulica 2 Pułku Pancernego jest jednym z trzech najważniejszych 

ciągów komunikacyjnych w Żurawicy Dolnej, intensywnie użytkowana przez mieszkańców dowożących 

dzieci do budynku szkolno-przedszkolnego na osiedlu WIARUS. Wolą zebrania wiejskiego zostały 

przeznaczone środki z funduszu sołeckiego na to zadanie inwestycyjne. Budynek na osiedlu wiarus jeszcze 

nie tak dawno świecił pustkami, a obecnie jest wykorzystywany, jako przedszkole i oddziały nauczania 

początkowego i setka dzieci korzysta z tego budynku, zwiększył się tam ruch rodziców przywożących 

i odbierających dzieci z tej placówki szkolnej i pogorszyła się sytuacja w zakresie bezpieczeństwa na tym 

ciągu komunikacyjnym. W budżecie mieliśmy zabezpieczone środki na termomodernizację tego budynku, 

lecz niema obecnie możliwości pozyskania dofinasowania zewnętrznego na realizację tego zadania wiec część 

środku z tego zadania została przesunięta na realizacje przebudowy ul. 2 Pułku Pancernego. Przekazane 

zostały na to działanie również pozostałe środki, które są w mojej dyspozycji, jako radnego. Mieszkańcy 

wystąpili również z cenną inicjatywa pomniejszająca koszty realizacji tego zadania poprzez samodzielne 

zdjęcie płyt drogowych, które to w kosztorysie zostało wycenione na 8 000 zł. Przesunięcie tych środków 

pozwoliłoby na zakończenie prac i całkowite zamkniecie zadania na ciągu komunikacyjnym ulic Jagiellonów 

i 2 Pułku Pancernego. Kwota 99 000 zł. jest dokładana do środków zabezpieczonych z funduszu sołeckiego 

na realizację tego zadania. 

Radny Zdzisław Chytła zapytał, na jakim etapie są przygotowania do remontu budynku na osiedlu 

WIARUS? Dodatkowo miało być realizowane zadania dotyczące zmiany dojazdu do tego budynku i jak 

wygląda sprawa realizacji tego działania. Czy przesuwając 99 000 złotych z remontu tego budynku 

likwidujemy to zadanie w obecnym budżecie? 

Radny Marek Jaremczuk odpowiedział, że dokumentacja dotycząca remontu tego budynku została 

wykonana i możliwe jest składanie wniosku o dofinasowanie jej realizacji o ile taki nabór zostanie ogłoszony. 

Istnieje możliwość składania wniosku do Ministerstwa Sprawiedliwości o dofinasowanie przebudowy 

dojazdu do tego budynku i w tym zakresie również przygotowany jest projekt i czekamy na ogłoszenie naboru 

wniosków w tym zakresie. Zadanie nie jest likwidowane i zostaje ono jak zostało zapisane w budżecie, 

przesuwana jest tylko część środków finansowych z tego zadania. Wkład własny do ewentualnej realizacji 

zadania termomodernizacji tego budynku przy obecnie opracowanym kosztorysie to kwota około 300 000 zł.  

Radny Zdzisław Chytła zapytał czy nowy rok szkolny można będzie zacząć bez konieczności 

wykonywania tam jakichkolwiek prac? Czy niema tam jakikolwiek zagrożeń? 

Radny Marek Jaremczuk odpowiedział, że według jego wiedzy nowy rok szkolny będzie można tam 

rozpocząć jak dotychczas to bywało, a gdyby były jakieś zagrożenia to Dyrektor Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego nr 1 w Żurawicy na pewno podejmowałby jakieś działania. 

Radny Zdzisław Chytła przypomniał, że wolą Rady Sołeckiej było inne rozdysponowanie funduszu 

sołeckiego, równomiernie podzielone środki między Żurawicą Górną i Dolną, lecz zebranie wiejskie 

zdecydowało o innym przeznaczeniu tych środków. Fatycznie odcinkiem koniecznym do remontu na 

ul. 2 Pułku Pancernego to odcinek miedzy asfaltem, a płytami betonowymi i na ten fragment drogi 

wystarczyłyby środki z funduszu sołeckiego. Remont dalszego odcinka drogi obecnie wykonanego z płyt 

drogowych, to nieuzasadniony wydatek, bo jest szereg dróg w Żurawicy w gorszym stanie, na które te środki 

można byłoby przeznaczyć choćby ul. Św. Józefa. 

Radny Marek Jaremczuk odpowiedział, że jak w poprzednim roku była potrzeba dołożenia środków do 

inwestycji na Górnej Żurawicy to przekazał te środki z swojej puli radnego. Stwierdził, że przykro mu 

z powodu, że radny z Żurawicy nie wspiera realizacji zadania na terenie tej miejscowości bez względu gdzie 

się ono znajduje. Co do ustaleń Rady Soleckiej zawsze one były prze zemnie akceptowane i popierane i nie 

robiłem nic by je zmienić. 

Wójt Gminy Żurawica potwierdził, że jako uczestnik posiedzenia Rady Sołeckiej, gdzie padła tam 

propozycja Radnego Zdzisław Chytły, by zasypywać zbędne animozje i konflikty dzielące Żurawicę Dolną 

i Górną. Uważałem i uważam, że każda propozycja kompromisowych rozwiązań jest bardzo dobra 

i publicznie poparłem takie rozwiązania, które padły na tej Radzie Sołeckiej. Również na zebraniu wiejskim, 

na którym głosowano przeznaczenie funduszu sołeckiego, skierowałem swój apel do wszystkich o wybór 

proponowanego kompromisowego rozwiązania dotyczącego podziału tych środków. Trzeba tu podkreślić, że 

kwota funduszu sołeckiego to kropla w morzu potrzeb dla pięciotysięcznej społeczności. W wyniku 

głosowania zostało wybrane inne rozwiązanie i wtedy już deklarowałem, że we wnioskach do budżetu środki 

na inwestycje na Górną Żurawicę zostaną zwiększone. Co zostało uczynione, gdyż z podziału funduszu 
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sołeckiego kwota tam przeznaczona to około 13 000 zł, a w budżecie na zadanie dotyczące ul. Pogodnej 

przeznaczono kwotę 40 000 zł. Uczyniłem wiec wszystko, by zniwelować konflikt powstały przy 

zatwierdzeniu funduszu sołeckiego. Potwierdził również słowa Radnego Marka Jaremczuka dotyczące 

dynamicznego rozwoju obiektu dydaktycznego na osiedlu WIARUS i potrzeby jak najlepszego 

zabezpieczenia budynku i stworzenia dogodnego dojazdu do tej placówki. 

Radny Zdzisław Chytła stwierdził, że w jego propozycjach do budżetu znajdowały się zadania dotyczące 

ul. Pogodnej na kwotę 60 000 zł (w budżecie zapisano kwotę 40 000 zł), ułożenia korytek przy 

ul Wyszyńskiego na kwotę 40 000 zł (w budżecie nie znalazła się ta propozycja). Przy ulicy Wyszyńskiego 

znajduje się Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 2 w Żurawicy z podobnymi potrzebami jak budynek na osiedlu 

WIARUS. Z tego powodu uważam, że źle podzielono środki budżetowe w tym zakresie. 

Radny Maciej Gałuszka w pełni poparł wypowiedź radnego Chytły i stwierdził, że pamięta informację 

cieknącym dachu na budynku na osiedlu WIARUS i konieczności przeprowadzenia tam remontu. My obecnie 

nie likwidujemy tego zadania, lecz zabieramy środki, które może są niezbędne do przeprowadzenia tam, 

chociaż doraźnego remontu. Odniósł się również do poruszanej kwestii zebrania wiejskiego i zatwierdzanego 

tam przeznaczenia funduszu sołeckiego, wyrażając przekonanie, działaniom w tym zakresie radnych z 

Żurawicy przyświecały tylko dobre intencje, lecz już na tym zebraniu byłem pewny, że przeznaczone środki 

są niewystarczające i że chcąc realizować to zadanie trzeba będzie je dołożyć i to znacznej wysokości 

przekraczającej przeznaczone na ten cel środki z funduszu sołeckiego. Zapytał, dlaczego przy obecnym 

podziale środków na drogi, niema zadania dotyczącego ukończenia remontu ul. Wyszyńskiego? 

Radny Marek Jaremczuk odpowiedział, że problem dachu na budynku na osiedlu WIARUS został 

doraźnie rozwiązany poprzez jego uszczelnienie. Stwierdził, że podobnie jak każdy radny składał szereg 

wniosków do budżetu, lecz nie wszystko da się zrealizować i szereg z jego propozycji również nie znalazło 

się w budżecie. 

Radny Maciej Gałuszka zapytał o zadanie dotyczące rozbudowy oświetlenia ulicy Jagiellonów, czego 

ono dotyczy? 

Radny Marek Jaremczuk odpowiedział, że przy wykonywaniu oświetlenia ul Jagiellonów przeoczona 

została tam jedna lampa i obecnie ona zostanie uzupełniona. 

Przewodniczący Rady przy braku kolejnych głosów zamknął dyskusję nad przedmiotowym projektem 

uchwały. Przy pozytywnej opinii Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, poddał 

przedstawiony projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2018 r. pod 

głosowanie. W wyniku głosowania przy 10 głosach za, jednym głosie przeciw i jednym głosie wstrzymującym 

się uchwała została przyjęta. Uchwała Nr LII/351/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. punktu 7 – Wnioski i zapytania. 

 

Radny Krzysztof Jaroch zapytał o możliwość zamówienia ławek na planowany do realizacji plac zabaw. 

Wójt Gminy Krzysztof Składowski odpowiedział, że będą obecnie zamawiane ławki, więc trzeba zgłosić 

i to zapotrzebowanie. 

Przewodniczący Rady poinformował, o planach tematów, które mają być poruszane na posiedzeniach 

stałych komisji rady w miesiącu czerwcu. 

Następnie przedstawił podziękowanie, jakie wpłynęło od Pani Barbary Czartoryskiej. 

Poinformował o przekazaniu przez kierownika ZWK w Żurawicy projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków, który obecnie zostanie państwu przekazany w celu zapoznania się z nim 

i zgłoszenia ewentualnych jakiś uwag do niego. Takich zgłoszeń oczekujemy na kolejnym posiedzeniu rady 

końcem miesiąca czerwca, gdyż projekt ten w toku procedowania musi zostać przesłany do zaopiniowania do 

„Wód Polskich” i po otrzymaniu takiej opinii może zostać dopiero zatwierdzony przez radę. 

Przedstawił również o pismo, które wpłynęło do Przewodniczącego Rady dotyczące utworzenia klubu 

radnych przez członków założycieli: Leszka Cichego, Józefa Chominę, Marka Jaremczuka, Krzysztofa 

Jarocha, Dariusza Klepaka, Józefa Pukajło, Agnieszkę Ustrzycką, Ryszarda Wojtowicza. Przewodniczącym 

klubu został wybrany Leszek Cichy. 

Przewodniczący Rady poinformował również, że wpłynęło pismo z prośbą o wypełnienie ankiety, która 

ma posłużyć napisaniu pracy naukowej. Ankieta ta wraz z kopertą zwrotna zostanie teraz państwu rozdana 
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z prośbą o jej wypełnienie i odesłanie. Wypełnione ankiety można również złożyć w Urzędzie Gminy gdzie 

zostaną one następnie odesłane do wnioskodawczyni. 

Zapytał również o akceptację remontu sali narad w budynku Urzędu Gminy. Radni wyrazili wstępne 

poparcie tego działania w celu poprawy estetyki tego pomieszczenia i doprowadzenia do lepszej jego 

funkcjonalności. 

Radny Leszek Cichy odniósł się do powołania klubu radnych, wskazując powody jego powołania, 

planowany zakres jego działania, oraz zaprosił innych radnych do członkostwa w klubie. 

Radny Zdzisław Chytła zabrał głos w sprawie powołania klubu radnych i wskazał na konieczność zmiany 

statutu gminy w tym zakresie z powodu zmian ustawy o samorządzie gminnym wprowadzającej mniejszą 

liczbę radnych, którzy mogą utworzyć klub. Uznał ten pomysł za spóźniony, bo mamy przecież już konie 

kadencji rady. Przystąpienie do klubu jest to pewna deklaracja woli i może się następnie wiązać z pewną 

dyscypliną klubową, a obecnie na koniec kadencji rady potrzebne są nam jak najbardziej kompromisowe 

działania, by jak najlepiej zrealizować nasz ostatni budżet. 

Przewodniczący Rady poinformował, że konieczna jest zmiana statutu gminy nie tylko w tej jednej 

kwestii, ale i szeregu innych powodowanych zmianami ustawy o samorządzie gminnym. W najbliższym 

czasie wybieramy się na szkolenie poświęcone tym zagadnieniom i następnie przystąpimy do opracowywania 

zmian statutu gminy jak i sołectw. 

Radny Leszek Cichy odniósł się do wypowiedzi Radnego Zdzisława Chytły w zakresie powołania klubu 

i podkreślił rolę pomocniczą takiego klubu w zakresie pełnienia mandatu radnego, możliwości uzyskiwania 

szerszych informacji na różne tematy zasięgania opinii, dyskutowania w celu wypracowania jak najlepszych 

rozwiązań. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Marek Jaremczuk stwierdził, że radni, którzy przystąpili do klubu 

dokonali świadomego wyboru i nie można krytykować ich decyzji w tym zakresie. 

Radny Maciej Gałuszka stwierdził, że sprawa zawiązania klubu radnych nie może zdominować tego 

punktu obrad, więc przeszedł do poruszenia innych zagadnień. Zapytał: odnośnie złożonych wniosków na 

dofinansowanie budowy kanalizacji, informacja o zakwalifikowaniu wniosku na liście rezerwowej jest 

jednoznaczna z brakiem dofinasowania i jest to strategiczna informacja dla możliwości dalszej realizacji tych 

zadań, podobnie nie uzyskaliśmy dofinasowania do drogi w Orzechowcach, dlaczego nie były te informacje 

podane w informacji Wójta miedzy sesjami? Kto przygotowywał i składał te wnioski? 

Wójt Gminy Żurawica odpowiedział, że na drugi nabór wniosków na kanalizację przeznaczona pula 

środków na dofinansowanie była kilkakrotnie niższa niż na pierwszy i już na etapie składania tego wniosku 

mówione było, że będzie trudno uzyskać w tym postępowaniu dofinasowanie. W pierwszym naborze 

mieliśmy również sytuację, że szereg gmin, którym przyznano dofinansowanie po przeprowadzeniu 

postępowań przetargowych nie mogło zabezpieczyć pełnych wkładów własnych i rezygnowało 

z dofinasowania. Taki wariant będzie również prawdopodobny i przy tym naborze. Pracownikiem 

merytorycznym, który składał ten wniosek był Pan Tomasz Szeleszczuk. 

Sekretarz Gminy dodatkowo wyjaśnił, że wniosek ten przeszedł pozytywną ocenę formalną, co oznacza 

ze został prawidłowo przygotowany, ukazanie się listy rankingowej nie jest informacją o zakończeniu 

prowadzenia tego postępowania. Na dzień dzisiejszy nie uzyskaliśmy jeszcze takiej informacji. 

Radny Maciej Gałuszka zapytał, kto przygotowywał wniosek na drogę w Orzechowcach? 

Wójt Gminy Żurawica odpowiedział, że wnioskiem zajmował się Referat Infrastruktury, którym kieruje 

Pani Teresa Władyka, jacy pracownicy referatu i w jakim zakresie byli zaangażowani w przygotowanie tego 

wniosku nie wiem. Jakieś dodatkowe uszczegóławiające informacje w tym zakresie można pytać Panią 

kierownik referatu. 

Radny Maciej Gałuszka podziękował za zamontowanie progów zwalniających na ulicy Wyszyńskiego. 

Zapytał Przewodniczącego Rady czy wpłynęła przekazana przez SKO skarga na działania wójta. 

Przewodniczący Rady poinformował, że taka skarga wpłynęła. Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii 

Sekretarza Gminy. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że pismo zawierające również skargę na działania wójta wpłynęła do 

SKO w Przemyślu. SKO rozpatrzyło część podnoszonych w tym piśmie kwestii dotyczących bezczynności 

urzędu, a w zakresie skargi wyłączyło do odrębnego postępowania i przekazała tą sprawę do rozpatrzenia 

według kompetencji do rady gminy.  
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Przewodniczący Rady dodał, że pismo to zostało przekazane do zaopiniowania do radcy prawnego i po 

przekazaniu tej opinii skarga zostanie przekazana do komisji rewizyjnej w celu jej rozpatrzenia. 

Radny Antoni Wołoszyn zapytał o działania dotyczące podłączenie wody z SUW Wyszatyce do 

Buszkowic i podłączenie wody z SUW w Orzechowcach na Żurawice Górną. 

Wójt Gminy Żurawicy wyjaśnił, że w zakresie prac dotyczących zasilenia w wodę Żurawicy Górnej 

z Orzechowiec sprawa jest na bieżąco monitorowana przez kierownika referatu i podejmowane są działania, 

by nie straciło ważności pozwolenie na realizację tej inwestycji. Sprawa zasilania w wodę Buszkowic 

z Wyszatyc była dyskutowana na zebraniu wiejskim w tej miejscowości. Prowadzone były próby związane 

z możliwością wdrożenia takiego rozwiązania, które zakończyły się powodzeniem. W dalszej perspektywie 

mieszkańcy tej miejscowości będą musieli się zdecydować, czy korzystać będą z tańszej wody z SUW 

w Wyszatycach, czy droższej z PWK Przemyśl. W zakresie gospodarki wodnej ogłoszony został nabór 

wniosków, do którego będziemy aplikować z działaniami między innymi związanymi z przyłączeniem Górnej 

Żurawicy do ujęcia w Orzechowcach. Budowa magistrali wodnej z Wyszatyc do Żurawicy jest obecnie na 

etapie projektowym i ewentualna realizacji tego zadania mogła by się ubiegać o dofinansowanie w kolejnych 

tego typu naborach wniosków. 

Radny Antoni Wołoszyn wskazał na konieczność wyczyszczenia rowu melioracyjnego, który już od 2,5 

roku nie był czyszczony. 

Wójt Gminy Żurawicy odpowiedział, że na pewno działania w tym zakresie zostaną podjęte w tym roku. 

Radny Maciej Gałuszki zapytał czy zostały już poczynione jakieś wyjaśnienia dotyczące ul. Kościuszki, 

po spotkaniu z jej mieszkańcami. 

Wójt Gminy Żurawicy odpowiedział, że trwa jeszcze analiza dokumentacji geodezyjnej. 

Radny Józef Chomina poinformował, że zaawansowanie prac na oczyszczali jest bardzo wysokie, 

prowadzone są prace wykończeniowe i porządkowe wokół instalacji, trwa rozruch technologiczny. Budowa 

kanalizacji w Kosienicach i Maćkowicach również odbywa się zgodnie z planem. 

Kierownik GOPS w Żurawicy Maria Łaba poinformowała, że od 1 lipca uruchamiany jest program 

rządowy „Dobry start” jest to pomoc udzielana raz w roku dla ucznia na rozpoczęcie roku szkolnego dzieci 

do ukończenia 20 roku życia, w wysokości 300 zł. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Marek Jaremczuk podziękował Pani Kierownik za zaangażowanie 

i prace przy „Kopertach życia” i nabycie opasek odblaskowych, które rozdawane były dzieciom. 

Radny Jacek Antosyk zaprosił wszystkich na corocznie organizowaną w Buszkowicach „Familiadę” 

w dniu 23 czerwca 2018 r. 

 

 

Ad. punktu 10 – Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Józef Pukajło zamknął 

obrady LII sesji VII kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

Protokół sporządził: 

Ryszard Kostelecki                                                                                           Józef Pukajło  
 


